
Protokół Nr 4/2011
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

w dniu 18 maja 2011 r.

Na  posiedzeniu  Komisji  obecni  byli  jej  członkowie  oraz  zaproszeni  goście  wg 
załączonej listy obecności.
Obrady prowadził  radny przewodniczący Komisji  –  Edward Kucharczyk,  który na 
wstępie powitał wszystkich, po czym przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej dot. tematycznie Komisji
4. Sprawy bieżące.

Ad. 1
Członkowie Komisji przyjęli proponowany porządek posiedzenia.

Ad. 3
Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej dot. tematycznie Komisji – projekty 
uchwał  w sprawie:

1) Zmian  w  uchwale  budżetowej  gminy  i  miasta  Czerwionka-Leszczyny  na 
2011 rok’

Członkowie  komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami „za”.

2) Zmiany  Wieloletniej  Prognozy  finansowej  Gminy  i  Miasta  Czerwionka-
Leszczyny,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami „za”.

3) Zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z 
wykonania budżetu Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny za rok 2010,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami „za”.

4) Przyjęcia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Czerwionce-Leszczynach za rok 2010,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami „za”.

5) Przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w 
Czerwionce-Leszczynach za rok 2010,

Członkowie  komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami „za”. 



6) Udzielenia pomocy finansowej powiatowi rybnickiemu z przeznaczeniem na 
realizację zadań na drogach powiatowych,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami „za”.

7) Zmiany  uchwały  dotyczącej  stawek  jednostkowych  będących  podstawą 
kalkulacji dotacji  przedmiotowych na 2011 r. dla samorządowego zakładu 
budżetowego,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały,  
12 głosami”za”.

Ad. 4
Burmistrz Gi M poinformował o wycofaniu projektów uchwał dot. zbycia działek w 
Przegędzy.  Wyjaśnił,  że  zgodził  się  na  wycofanie  tych  projektów,  po  to  aby 
zaproponować lokalnej społeczności rozwiązanie, które modelowo funkcjonuje np. w 
sołectwach Bełk,  Stanowice, gdzie budynki  OSP pełnią wiele funkcji  społecznych. 
Dodał, że lokalna społeczność zwracała się o to, aby ożywić straż, aby spełniała ona 
również funkcje dla mieszkańców. Ponoszone są tu określone koszty stałe, podobne 
do  tych  ponoszonych  i  w  innych  strażach,  ale  te  spełniają  szerokie  funkcje 
społeczne.
Komisja  „jednogłośnie”  12  głosami  „za”  przyjęła  zaproponowane  przez 
Burmistrza rozwiązanie.

Przewodniczący  Komisji zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku 
dodatkowego punktu 5 dot. wyboru wiceprzewodniczącego Komisji.
Komisja „jednogłośnie” 12 głosami „za” przyjęła powyższy wniosek.

Ad.5
Przewodniczący  zgłosił  radnego  Stanisława  Brezę  na  Wiceprzewodniczącego 
Komisji.
Radny Stanisław Breza poinformował,  że po wyborach deklarował  współpracę z 
Burmistrzem  i  radą  Miejską  i  tego  nie  zmienił.  Deklarował,  że  zawsze  będzie 
głosował  ze  swoim  sumieniem  i  dalej  tak  zamierza  czynić.  Podziękował  za 
wskazanie jego kandydatury, zapewnił, że będzie wspomagał działalność komisji.
Komisja 11 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” przyjęła kandydaturę Stanisława 
Brezy na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji.

Ad. 2
Protokół  Nr  3/2011  z  posiedzenia  Komisji  23  marca  2011  r.  został  przyjęty 
„jednogłośnie” bez uwag – głosowało 12 radnych.

Na tym posiedzenie zakończono.
Protokołowała:
Alina Kuśka

Przewodniczący Komisji
Radny Edward Kucharczyk
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